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PROTOKOLL nr 5  2022 

Styrelsemöte  

Via Teams  

2022-06-19, kl 19.00 – 21.15 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Susanne Jonsson, Martin Hedberg, Jan-Olov Nyman, Leif Putte Gilberg,  

Linda Lindblom Hedberg samt Karina Nilsson. 

Övriga: Oskar Rosén, Filip Gilberg, Anna Ekehov (från § 53) 

§ 45 Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

§ 46 Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen. 

§ 47 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 4 

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.  

§ 48 Kvarstående arbeten 

Profilkläder  

Vi får ingen inloggning till webbshopen. Vi har mailat till dom flera ggr.  

Vi hoppas detta löser sig snart.  

Plastkort för styrelse/SGA 

Vi kollar vidare på det.  

Reseersättningen 

Det vore önskvärt att det kom ett centralt direktiv eller en ändring på Skatteverket.  

§ 49 Ekonomi 
Susanne redovisar de aktuella siffrorna.  

§ 50 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Skrivelser från Anna Ekehov.  

Vi har fått en bluffakturan.  

§ 51 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapport från SGA och rådgivare 

Linda rapporterar från dagens tävling i bilcross, 17 deltagare. Den första tävlingen i SBFs regi.  

En tävlingsform mellan folkrace och rallycross. En del problem med tidtagningen. Nybyggda 

bilar. Jan-Olov hade mätt hastigheten, vid målrakan var det ca 85 km/h.  

Martin rapporterar att det planeras två tävlingar i distriktet i radiostyrd bilsport.  

Ann-Marie rapporterar om att Joel Uhr vann JSM i rallycross idag i Västerås.  

Tävlar för Årsunda. Hon har hittills i år utbildat 17 st nya förare.  

Karina rapporterar från dragracingen i Tierp. SMK Söderhamns ordförande Thomas Strand tog 

silver i SM i Stock/Superstock.  
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b) Bärke MK 
Bärke MK har lämnat in en ansökan om inträde till förbundet. Vi godkände ansökan via mail. 
Ansökan har därefter godkänts av förbundet. Vi fakturerar en halv årsavgift till dom.  
 
c) Dalarnas Folkrörelsearkiv 
Åke Andersson har representerat NNBF på deras årsstämma. Alla klubbar har fått erbjudande 
om att spara sina arkivhandlingar där.  
 
d) Skrivelse från Anna Ekehov, SGA 
Styrelsen ser positivt på skrivelsen och ser fram emot planerna inför hösten. Ambitionen och 
planerna för folkracekommitten samt utbildningarna i november. Vi i styrelsen ser också 
positivt på Annas plan för ”Hallå Junior”. Kostnaderna för denna satsning tar vi beslut om när de 
kommer, men inget som är orimligt och det är en bra satsning. Förbundet har en policy 
gällande alkohol och bjuder inte på alkohol vid middagar.  
 
e) Information till klubbar 
Urban skriver ett nyhetsbrev om ungdomsgruppen samt om Annas satsning för juniorer. Vi tar 
också med att vi fått en ny klubb i distriktet, Bärke MK.  

 
§ 52 Miljö 
Inget nytt. Det finns fortfarande klubbar som inte har något miljötillstånd. Vi skickar ut ett mail 
med en påminnelse.  

 
§ 53 Utbildning 
Finns ett stort behov av funktionärsutbildningar ute bland klubbarna inom alla grenar. 
Folkracekommitten jobbar på en till utbildningen. Det finns även domare som behöver gå 
fortbildning.  
 

§ 54 Övriga frågor 
- Ungdomsgrupp. Vi beslutar enhälligt att välja in Oskar och Filip till ungdomsgruppen. Putte 
blir styrelsens kontaktperson.  
- Olyckor inom folkrace. Det finns banor som har återkommande olyckor på samma ställen. Hur 
förebygger man detta? Detta borde vara något som tydliggörs i domarrapporterna. Detta bör 
också uppmärksammas av banbesiktarna. Urban är distriktets säkerhetsrådgivare. Jan-Olov 
sitter med i den centrala säkerhetskommittén. Putte tar kontakt med Urban och 
folkracekommitten tar upp det som informationen till domare i november. 
 

§ 55 Nästa möte 
Nästa möte blir den 6/8 i Eriksnäsbo, Bollnäs, kl. 16.00.  

§ 56 Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 


